



ش. م. ك. مجموعة
الصناعات الوطنية
(القبضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: info@nig.com.kw E-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2024/12/30

إشارة ٦٥٣ - ٢/٢/١٢/٢٠٢٤

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Bursa Kuwait Company

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Supplementary Disclosure of Material
Information

الموضوع : افصاح مكمل عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the provisions of the fourth chapter, module Ten (Disclosures and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. 7 of 2010, and its amendments.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى احكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام,,

فaisal A. Al Nassar

Faisal A. Al Nassar

Deputy CEO Finance and Administration

فيسل عبدالعزيز النصار

نائب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية والادارية



نموذج الإفصاح المكمل

Supplementary Discloser Form

<p>30-12-2024</p>	<p>Date / التاريخ</p>	
<p>مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة National Industries Group (Holding) K.P.S.C.</p>	<p>اسم الشركة Company Name</p>	
<p>إفصاح مكمل بخصوص معلومات جوهرية Supplementary Disclosure Regarding Material Information</p>	<p>عنوان الإفصاح Disclosure Title</p>	
<p>26-12-2024</p>	<p>تاريخ الإفصاح السابق Previous Disclosure</p>	
<p>The Board of Directors of Privatization Holding Company (Associate company) approved, during its meeting on Sunday, December 29, 2024, the offer submitted by a related party, Noor Financial Investment Company (Subsidiary), to purchase 17.5% of the company's stake in "J3 Real Estate and Land Development Management Company W.L.L.," which is one of Privatization Holding Company's associate companies (Privatization Holding Company holds a 32.5% stake). Additionally, the offer includes purchasing 9.4% of Privatization Holding Company's 17.5% stake in "J3 Import and Export Company W.L.L." for a total amount of KD 9.93 million.</p> <p>We would also like to inform you that, on the same date as the Board meeting, an agreement for the transfer and sale of the aforementioned stakes was signed. This agreement is conditional upon meeting all legal requirements and obtaining all necessary written approvals from the</p>	<p>وافق مجلس إدارة شركة التخصيص القابضة (شركة زميلة) في اجتماعه يوم الأحد الموافق 29 ديسمبر 2024 على العرض المقدم من طرف ذو علاقة شركة نور للاستثمار المالي - ش.م.ك.ع (شركة تابعة) لشراء 17.5% من حصة الشركة في "شركة جاي ثري لإدارة وتطوير الأراضي والعقارات" ذ.م.م وهي أحد الشركات الزميلة لشركة التخصيص القابضة (حصة التخصيص 32.5%)، وكذلك شراء ما نسبته 9.4% من حصة شركة التخصيص القابضة البالغة 17.5% في شركة "جاي ثري للاستيراد والتصدير" ذ.م.م بإجمالي مبلغ 9.93 مليون دينار كويتي.</p> <p>كما نود إحاطتكم علماً، بأنه قد تم بنفس تاريخ انعقاد مجلس الإدارة توقيع عقد بالتنازل وبيع الحصص المذكورة أعلاه، وهو مشروط باستيفاء كافة الاشتراطات القانونية والحصول على جميع الموافقات الخطية</p>	<p>التطور الحاصل على الإفصاح Developments That Occurred to The Disclosure</p>

<p>relevant parties mentioned in the contract. The purchase amount will be paid in three installments, with the final installment being due upon the completion of the procedures to register the shares in the name of Noor Financial Investment Company and their entry into the commercial register.</p>	<p>اللازمة من كافة الجهات المعنية المذكورة في العقد المبرم على أن يتم سداد مبلغ الشراء على ثلاث دفعات ويكون آخرها عند إتمام إجراءات تسجيل الحصص باسم شركة نور للاستثمار المالي والقيود في السجل التجاري.</p>	
<ul style="list-style-type: none"> • There is no financial impact on the statement of profit or loss of the National Industries Group Holding. • The impact of re-evaluating the remaining investment shares in Privatization Holding Company on the financial statements of the National Industries Group Holding will be determined later. This will follow the transfer of ownership of the shares and any subsequent reclassification of investments. 	<ul style="list-style-type: none"> • لا يوجد أثر مالي على بيان الأرباح أو الخسائر لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة. • سوف يتم لاحقا تحديد أثر إعادة تقييم الحصص المتبقية من الاستثمارات لدى شركة التخصيص القابضة على البيانات المالية لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة وذلك بعد إتمام نقل ملكية الحصص وما قد يترتب عليه من إعادة تصنيف للاستثمارات. 	<p>الأثر المالي للتطور الحاصل</p> <p>The Financial Effect of The Occurring Developments</p>



4